
Волфганг Шојбле: Немачкој су потребни усељеници, то ће побољшати нашу свакодневицу
субота, 27 децембар 2014 20:38

Берлин -- Немачки министар финансија Волфганг Шојбле поручио је Немцима да се не
плаше усељеника и да ће им суживот са њима побољшати свакодневицу.

  

  

Некадашњи министар унутрашњих послова и покретач одржавања Исламске
конференције се огласио поводом демонстрација против исламизације Немачке.

  

''Оно од чега људи са правом страхују није ислам, већ исламски тероризам'', рекао је
Шојбле данас за таблиод ''Билд'', одговарајући на питање да ли је политика заказала
када су у питању протести Пегиде против исламизације Немачке.

  

„Ту смо ми, из мог угла гледано, све замисливо предузели и више пута смо спречили
нападе у Немачкој. Али ми морамо далље бити будни'', рекао је Шојбле и посебно
нагласио да људи живе у једном бољем свету, него претходне генрације.

  

''Свет је постао отворенији и усељавање служи свима. Онако као што су нам после
Другог светског рата милиони избеглица и протераних користили за изградњу нашем
земље, а касније ''гастарбајтери'', тако су нам и данас потребни усељеници'', рекао је
Шојбле и додао да се, међутим, са усељеницима мора, такође и заједно живети.

  

''То ће нашу свакодневицу променити, али не погоршати, већ углавном побољшати. Наша
порука мора бити ''не плашите се'', као што је рекао анђео у божићној причи,'', закључио
је Шојбле.

  

(Танјуг)
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